

General Meeting: Speaker Marwa Al Hasan

October 10, 2023

Marwa Al Hasan gave a talk titled
"introduction to the art of etiquette"

The session was regarding the most appropriate ways for people to conduct themselves, in an appropriate and dignified manner, while in various social and professional situations.



الاجتماع العام: المتحدثة مروة الحسن

October 10, 2023

قدّمت مروة الحسن محاضرة بعنوان
"مدخل لفن الإتيكيت"

تناولت الجلسة أساليب السلوك الأكثر مناسبة للأشخاص للتصرف بشكل لائق ورفيع في مختلف الوضعيات الاجتماعية والمهنية.



Rotary Club of Seef Bahrain collaboration with Ibn Al Nafees Hospital for a Breast Cancer Awareness Event.

October 19, 2023

The Rotary Club of Seef Bahrain participated with Ibn Al Nafees Hospital, a leading medical hospital and provider in Bahrain, towards promoting and raising awareness regarding Breast Cancer. The event was conducted in the Avenues Mall

تعاون النادي مع مستشفى ابن النفيس لتنظيم حدث توعية حول سرطان الثدي.

October 19, 2023

نادي روتاري سيف البحرين شارك مع مستشفى ابن النفيس، الذي يعد من الأماكن الرائدة لتقديم الخدمات الطبية في البحرين، في الترويج ورفع الوعي حول سرطان الثدي. تم إجراء الفعالية في مجمع الأفنيوز.



Joint Vocational Session between the clubs of Alexandria Al Nozha, Rotary Club of Seef Bahrain, Jordan Echo and Zahle Capitol.

October 23, 2023

The session explored the development corridor between dream and implementation, with Egypt vision of 2030. It was titled

"عن ممر التنمية بين الحلم و التطبيق مع رؤية مصر 2030"

جلسة مشتركة تقنية بين نوادي الإسكندرية النزهة، نادي روتاري سيف في البحرين، إيكو الأردن، وزحلة العاصمة.

October 23, 2023

تناولت الجلسة ممر التنمية بين الحلم والتنفيذ، مع رؤية مصر 2030. كانت بعنوان "عن ممر التنمية بين الحلم والتطبيق مع رؤية مصر 2030".

General Meeting: His Excellency Mr. Piyapak Sricharoen.

October 23, 2023

His Excellency gave a talk regarding the strength and depth of the bilateral relations between Thailand and Bahrain.

اجتماع عام: سعادة السيد بيباك سريشاروين

October 23, 2023

سعادة السفير التايلندي ألقى محاضرة حول قوة وعمق العلاقات الثنائية بين تابلاند والبحرين.



Vocational session by Dr. Tariq Al Sindi.

September 26, 2023

The session was provided by Rotary Club of Seef Bahrain member, Dr. Tariq Al Sindi regarding Basic Education and Illiteracy. The session was titled "التعليم الأساسي و محو الأمية"

جلسة مهنية مع الدكتور طارق السندي.

September 26, 2023

الجلسة تم تقديمها من قبل عضو نادي روتاري سيف البحرين، الدكتور طارق السندي، حول "التعليم الأساسي ومحو الأمية".

